

駐印度代表處經濟組 函

受文者：經濟部國際貿易署

發文日期：中華民國113年5月14日

發文字號：竺經字第1130005161號

速別：最速件


密等及解密條件或保密期限：

附件：如文 (竺經1130005161_Attach1.pdf)

主旨：有關印度商工部貿易救濟局(DGTR)對進口「懸浮聚氯乙烯樹脂(PVC Suspension Resins)」反傾銷調查案受調產品範圍界定事，報請鈞察。

說明：

- 一、依據印度商工部貿易救濟局(DGTR)本(2024)年5月13日第 F. No. 6/33/2024-DGTR號通知函辦理(如附件，5月14日下午公告)；本組本年5月1日竺經字第1130005143號函諒蒙鈞察。
- 二、上函略以，DGTR業於本年4月30日下午2時30分舉行受調產品範圍及產品控制碼(Product Control Number, PCN)視訊討論會議，並參考利害關係人會後提交產品範圍意見資料，該局決定產品範圍定義為K值55至77間，並排除8項產品，另不設定PCN方法，DGTR已決定在沒有PCN情況下進行調查。請利害關係人依據產品範圍定義在本年5月28日前填



交問卷，並電郵遞交至該局調查官Rajiv Kumar Soni，電郵為jd12-dgtr@gov.in，副本adv11-dgtr@gov.in、ad12-dgtr@gov.in，逾時不受理。

三、本案利害關係人應填覆之調查問卷，可自印度商工部貿易救濟局網站(www.dgtr.gov.in)之 Anti Dumping Questionnaire項目下載。

正本：經濟部國際貿易署

副本：經濟部國際貿易署雙邊貿易一組



裝

訂



線

F. No. 6/33/2023-DGTR
Government of India
Department of Commerce
Ministry of Commerce & Industry
(Directorate General of Trade Remedies)
4 Floor, Jeevan Tara Building
5, Parliament Street, New Delhi-110001

Dated: 13.05.2024

To,

All interested parties

Subject: - Final PUC/PCN methodology- anti-dumping investigation concerning imports of ‘PVC Suspension Resins’ originating in or exported from China PR, Indonesia, Japan, Korea RP, Taiwan, Thailand and the United States of America.

1. This has reference to the initiation notification no. 6/33/2024-DGTR dated 26.03.2024 *vide* which comments were invited from all interested parties on the PUC and PCNs proposed in the initiation notification. Comments received from the interested parties have been examined and a meeting was held on 30th April 2024 at 2:30 pm to finalise the scope of the product under consideration and the PCN methodology.
2. In the light of the submissions made by the interested parties, the final scope of the product under consideration will be as follows:

“Homopolymer of Vinyl Chloride Monomer (suspension grade) also known as PVC Suspension Resin manufactured through suspension polymerisation process with K-value above 55 and upto 77. The following are excluded from the scope of the product under consideration.

 - i. Ultra-low K-value PVC Suspension Resins (K-value upto 55)*
 - ii. Ultra-high K-value PVC Suspension Resins (K-value above 77)*
 - iii. Cross-linked Poly Vinyl Chloride*
 - iv. Chlorinated Poly Vinyl Chloride*
 - v. Vinyl Chloride Vinyl Acetate Copolymer (VC-Vac)*
 - vi. Poly Vinyl Chloride Paste Resin*
 - vii. Mass Polymerisation PVC*
 - viii. Poly Vinyl Chloride Blending Resin*
3. Further, there is no requirement of PCN wise analysis in the present investigation. Accordingly, the Authority had decided to proceed with the investigation without PCNs.
4. It is also informed to all interested parties that this is the final PCN/PUC notification. Further, no modification/ comments/ arguments would be entertained by the Authority regarding PCNs.

5. In view of the above, all interested parties are requested to file questionnaire responses in accordance with the above PCN/PUC latest by **28.05.2024**. No further extension of time will be granted by the Authority to file the questionnaire responses as anti-dumping investigation is time bound.
6. This issues with the approval of the Designated Authority.

Regards

Sd/-

Rajiv Kumar Soni

Director (FT)

Email: jd12-dgtr@gov.in